5天4晚 香港/深圳/珠海/澳门游

5D4N HONG KONG/ SHENZHEN/ ZHUHAI/ MACAU Tour

TOUR CODE: 5DHKSZXZHUMFM TRAVEL PERIOD: NOW - 31 MAR'18

Seat in Coach 2-To-GO

DAY 1 ARRIVAL HONG KONG

(NO MEALS)

Meet at the Airport, proceed to check in hotel. Free at leisure. 于机场接团,送往入住酒店。自由活动。

DAY 2 HONG KONG – SHENZHEN

(B/L)

点心早餐后,开始香港市区景点游览**浅水湾**位於香港島南區深水灣以南、南灣以北,**金紫荆广场 (或黄大仙庙)** 位於香港灣仔香港會議展覽中心新翼,是博覽海濱花園的一部份,臨近灣仔臨時海濱花園,隔維多利亞港與九龍相望**及香港仔渔村**。游毕,送往乘搭火车前往深圳。抵达后,前往东门町广场,您可自费尝试这里的中国特色风味、日本风味、韩国风味、越南风味、各国美食等。

After Dim Sum breakfast, proceed for Hong Kong City Tour visit to Repulse Bay located in the Southern District, Hong Kong,

Golden Bauhinia Square (or Wong Tai Sin Temple) is an open area in Wan Chai, Hong Kong. The square was named after the giant statue of a golden *Bauhinia blakeana* at the centre of the area, situated outside the Hong Kong Convention and Exhibition Centre **and Aberdeen Fishing Village**. After that, transfer to Shenzhen by train. Upon arrival, proceed to **Dong Mend Ding Food Plaza**, you may own expenses to try Chinese Food, Japan Food, Korea Food, Vietnam Food etc.



DAY 3 SHENZHEN – ZHUHAI

(B/L)

早餐后,前往**深圳湾公园及莲花山公园**;是莲花山及其周边绿地上建立的一座城市公园。深圳市政府在莲花山主峰峰顶平台上建立了一座邓小平铜像。续后,前往**锦绣中华民俗村**;是一个以中国文化为本而设计的主题公园,由"锦**绣中华微缩景区"和"中国民俗文化村"**两部分组成。公园的主题反映了各民族的历史,文化,艺术,古建筑,风俗习惯。是目前世界面积最大的实景缩景区。游毕,前往**珠海**。

After breakfast, proceed to Shenzhen Bay Park and LianHuaShan Park is a hill and urban park in Shenzhen, China. Atop the 106-metre hill is a large bronze statue of Deng Xiaoping. After that, transfer to Splendid China Folk Village, is a theme park including two areas (Splendid China Miniature Park & China Folk Culture Village). The park's theme reflects the history, culture, art, ancient architecture, customs and habits of various nationalities. It is one of the world's largest scenery parks in

the amount of scenarios reproduced. After tour, transfer to Zhuhai.





<u>DAY 4 ZHUHAI – MACAU</u>

(B/L)

早餐后,开始珠海市区景点游览**渔女像**是位于中国珠海市香炉湾畔的巨型石雕,为著名的旅游景点。珠海渔女现为珠海十景之一,并是珠海市标志性的雕塑、**情侣路,景山公园** (不含缆车)、**白莲洞公园**及自由购物于**拱北地下商城**。游毕,路径拱北关口前往澳门。

After breakfast, proceed for Zhuhai City Tour visit to **Fisher Girl Statue** is a giant stone carving in the heart of Zhuhai City, China. It is a famous tourist attraction. Zhuhai fishermen is one of the ten scenic spots in Zhuhai, Zhuhai City and is a symbol of sculpture, **Lovers Road, Jingshan Park (excluded cable car), White Lotus Cave Park** and shopping at **Gongbei Underground Mall**. After that, pass by Gongbei Port to Macau. Upon arrival, check in to hotel.





DAY 5 MACAU / HONG KONG / HOME

<u>B)</u>

早餐后,开始澳门市区景点游览**妈阁庙**是位于澳门半岛西南方的妈祖庙,为澳门标志性建筑物之一,现为澳门三大古刹中最古老者,澳门的葡萄牙语名称"Macau"即来自于庙名"妈阁"的音译。2005年做为澳门历史城区的部分被列入世界文化遗产名录内、大三巴牌坊其正式名称为圣保禄大教堂遗址,一般称为大三巴或牌坊,是澳门天主之母教堂(圣保禄教堂)正面前壁的遗址。大三巴牌坊是澳门的标志性建筑物之一,同时也为"澳门八景"之一及**威尼斯人度假村酒店**设有内部赌场、游戏室和酒吧,并拥有30间独具风格的餐厅,为客人供应西餐、中餐和日本料理。游毕,送往乘船前往香港机场。(游客可在香港机场退税 HKD120/人)。*必须安排晚上8点后的航班*

After breakfast, proceed for Macau City Tour visit to **A-Ma Temple** is a temple to the Chinese sea-goddess Mazu located in São Lourenço, Macau, China. Built in 1488, the temple is one of the oldest in Macau and thought to be the settlement's namesake, **Ruins of St Paul** are the ruins of a 17th-century complex in Santo António, Macau, China. It includes what was originally St. Paul's College and the Church of St. Paul also known as "Mater Dei", a 17th-century Portuguese church dedicated to Saint Paul the Apostle. Today, the ruins are one of Macau's best known landmarks. They are often, but incorrectly, mentioned as a former cathedral (see Macau Cathedral), a status they never had **and The Venetian Macao Resort** the hotel features an on-site casino, games room and bar, and has 30 unique restaurants serving Western, Chinese and Japanese dish. After that, transfer to Hong Kong Airport by ferry. (Tourist can get refund tax HKD 120/pax at Hong Kong Airport). *Flight schedule must arrange after 8pm*

** Shopping Stop (for reference only): HONG KONG - Ginseng Shop, Department Store, Group Photo // MACAU - Local Products Shop //: SHENZHEN - Mineral Museum, Herbs Center, Bamboo Fiber Store // ZHUHAI - Chinese Herb Shop, Silk Shop, Jewerly Shop 购物店 (仅供参考): 香港 - 参茸、百货、摄影团照 / 澳门 - 土特产 / 深圳 - 地矿博物馆、中药店、竹炭店 / 珠海 - 宝树堂、丝绸店、 珠宝店

Hotel check in by original passport and cash deposit or credit card is required upon check-in for any incidental charge. 酒店办理登记需原版护照和现钱或行用卡关于任何杂费

The above itinerary and shopping stop is for reference only, and subject to any necessary changes in accordance to local requirement. 以上行程和购物站仅供参考,并根据当地要求进行必要的更改。

配套包括:酒店住宿、餐食、行程列明景点 Package Include: Hotel, Meal, view as per itinerary

Package Exclude: Air Ticket, Airport Tax, Entrance Ticket, Travel Insurance, Own Expense, surcharge fuel fee, Tour guide tipping (USD5/Pax/Day), Macau Tower Observation Deck's entrance (Level 58 Observation Lounge and Level 61 Adventure Deck) (HKD 110/person), Hong Kong / Macau Ferry ticket-- USD 25/pax/way (Ex. Shenzhen Additional USD 5/pax/way) *fare subject to change "

配套不包括: 机票+机场税、景点门票、旅游保险、个人开销、突发性燃油添加费、导游&司机小费(USD5/Pax/Day),澳门 塔(Level 58 Observation Lounge and Level 61 Adventure Deck)(HKD 110/人)香港/澳门船票 USD25/人/趟(深圳另加 USD5/人/趟)价钱可更改